
 

 

 
 

 

Indkaldelse og  

Referat af skolebestyrelsesmøde den 24. august 2016 

 

Mødedato: onsdag d. 24. august 2016 

Mødetid: 17.00 – 19.30 Skolen sørger for en sandwich 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole - lærerværelset 

Deltagere Afbud/fraværende: Marie Danø, Anne Therese 

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5.min 

Marken er Mejet 

Herunder præsentation af de nye medlemmer i 

skolebestyrelsen. 

    

1.  

Godkendelse af      

dagsorden./5 min 

Dagsorden blev godkendt     

2.  

Godkendelse  

af referat/5 min 

Referatet blev godkendt    x 

3.   

Elevrådet/ 

10 min     

     

På fredag er der årets første elevrådsmøde med valg til 

næstformandsmøde..  

 x   



 

 

4.       

Konstituering af den 

nye skolebestyrelse/ 

15 min 

 Det nuværende formandskab er genvalgt. Stort til lykke til 

genvalg af Mogens som formand og Steen som næstformand.  

Vi undersøger, om der er regler for konstitueringer, ellers 

udformer vi selv reglerne. 

   x 

5.  

Afklaring af 

møderække for 

bestyrelsesmøderne i 

indeværende skoleår. 

/5. min 

Datoer for skolebestyrelsesmøder: 

2016: 

28.9, 2.11, 7.12. AF kan ikke deltage den 28.9 

2017: 

1.2, 1.3, 19.4, 14.6 afslutning på årets møder fællesspisning  

Pædagogisk weekend: 23.9 14.00 til 18.00 

 

   x 

6. 

Forretningsorden: 

Orientering evt. 

ændringer og 

vedtagelse finder sted 

på næste 

bestyrelsesmøde. 

 /15 min 

Formandsskabet og ledelsen gennemgår forretningsorden på 

næste formandsmøde. Herefter udsendes et forslag til en 

forretningsorden som godkendes på næste 

skolebestyrelsesmøde. 

Orientering til elevrådsrepræsentanten om elevrådets 

rettigheder og pligter. 

x x x  

7.  

Præsentation af 

skolens nye leder for 

PLC/Pædagogisk 

Læringscenter 

Kort orientering om 

fusion i mellem PLC 

og ressourcecenter 

Helene orienterede om fusionen mellem PLC og RC.  x   



 

 

8.  

Udrulning af nyt 

Intra/HHB: 

● Kommunikati

on: 

● Forældre-

banken: 

Hvordan får vi 

skabt et nyt 

værktøj? 

● Forældrecafe: 

Skal vi have 

disse, hvis ja! 

hvordan skal 

de så organi-

seres? 

Et cafemøde 

for nye 

forældre på ØF 

inden 

efterårsferien? 

   

             /30 min 

 

 

   

HHB orienterede om de forringelser, der er opstået i 

forbindelse med udrulningen af det nye Intra. 

Forældrebanken er forsvundet i det nye Intra. 

Kalenderoversigten er ligeledes forsvundet. 

Kontaktforældrenes kommunikationsmuligheder er blevet 

forringet. 

Forslag om, at AB orienterer alle forældre om den nye 

oprulning af Intra.   

”Skrivet” skal indeholde en beskrivelse af, at vi som skole ikke 

kan ændre noget i Intra. 

Hvordan kan vi komme videre med vores forældrebank? 

Evt. skal der etableres et møde med formandskabet for 

skolebestyrelsen med LÆR-IT. 

Forældrene skal orienteres om, at vi er i en proces i 

samarbejde med skolebestyrelsen.  

Helene vil på næste skolebestyrelsesmøde gennemgå EDUCA. 

Der indkaldes til et morgenmøde, hvor medlemmer af 

bestyrelsen orienteres om EDUCAs muligheder og 

”børnesygdomme”. Helene og Annemarie står for 

gennemgangen. 

Morgencafer: Hvordan og i hvilket omfang? tages op på et 

kommende møde 

   x     x x 

 

9.  

Kort information om 

Fritidsinstitutionen 

v/ Øster 

Farimagsgades 

Skole/Kasper B 

/15 min 

Kasper orienterede om sammenlægningen. Det er godt gået der 

er en positiv ånd i forhold til etablering af den nye institution. 

Ros fra forældrene og medarbejderrepræsentanterne til Kasper 

for processen. 0. klasserne i det gamle DR. Louise skal der 

være fokus i forhold til indretning, støjdæmpende funktioner. 

21. november forventes det at byggeriet afsluttes på det gamle 

DR.Louise. Der arbejdes på at få cykelchikaner opført. 

Axel orienterede om samarbejdet i mellem de forskellige 

samarbejdsgrupper 

  

x 

  

10.  

Meddelelser: 

Information om 

udviklingstiltag på 

ØF. Udgående 

kompetencecenter 

Henvendelse vedr. 

Kort orientering om udviklingstiltag og udgående 

kompetencecenter  

Tine og Louise er arbejdsgruppe for en vejledning til alle 

forældre om kontaktforældrenes opgaver. 

Arbejdsgruppen udarbejder et nyt skriv, som sendes ud til 

bestyrelsen og ledelsen. 

Vi sender vejledningen ud til alle forældre. 

x 

 

 

 

 

 

 

x   



 

 

kontaktforældrefunkti

onen på ØF/HHB 

/15 min 

 

Axel orienterede om elevafgang og tilgang.  x 

11. 

 Evt. 

Privat møde for skolebestyrelsen for at sætte retning for 

bestyrelsens arbejde aftales. 

Bestyrelsesmedlemmerne møder op på forældremøderne for at 

orientere om arbejdet i skolebestyrelse. 

Vi sender en mail til bestyrelsen om fordelingen af 

forældremøderne. 

Opfordring fra AL om, at bestyrelsen skal tale ind i, at der skal 

være en god kommunikation i mellem forældrene og en positiv 

omtale af lærere, undervisning og elever. 

    

Punkter til kommende 

møde: 

 

Vedtagelse af forretningsorden. 

KMD-EDUCA tages op i kommende skoleår (herunder en 

fortsat drøftelse af elevplaner), Principper for skolens 

fødselsdag sendes ud i revideret form. 

December fremlægges Det nye PLC 

Januar tages undervisningens organisering op til drøftelse 

Trivsels og mobbepolitik skal tages op i løbet af året 

mobilpolitik skal drøftes  

    

 

 

 
 


